
ĶEKAVAS NOVADA DOME 
 

Gaismas iela 19 k-9-1, Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads, LV-2123, 

tālrunis 67935803, e-pasts: novads@kekava.lv 

 

 
SĒDES  PROTOKOLS 

Baloži, Ķekavas novads 

 
13.12.2018.     Nr.28 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 10:30 

 

Vadītāja - Viktorija Baire 

Protokolētāja - Aija Videniece 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Agnese 

Geduševa, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, 

Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko   

Pašvaldības darbinieki – Lauris Bergmanis, Māris Bērziņš, Jolanta Jansone, Juris 

Križanovskis, Edgars Melnieks, Māris Ozoliņš, Anda Pūriņa, Jānis Ozoliņš, Andra Vanaga, 

Linda Zaķe, Jānis Zvaigzne 

SIA ,,Baložu komunālā saimniecība” valdes loceklis Ilmārs Brālis, Aigars Evardsons 

SIA ,,Ķekavas sadzīves servisa centrs” valdes loceklis Elvijs Novickis 

SIA ,,Ķekavas nami” valdes priekšsēdētājs Ēriks Linters 

P/A ,,Ķekavas novada sporta aģentūra” direktore Dace Cīrule 

   

 

Sēdi kavē: 
Dalībnieks ar balsstiesībām - Juris Jerums no 11:29  

 

Sēdē nepiedalās:  

Dalībnieks ar balsstiesībām - Olafs Klūdziņš   

 

Darba kārtība 

1. Par darba kārtību;  

2. Par Ķekavas novada domes priekšsēdētājas Viktorijas Baires  atvaļinājumu;  

3. Par vienošanos noslēgšanu pie Ikšķiles novada pašvaldības un Ķekavas novada pašvaldības 

pārvaldes uzdevumu deleģēšanas līguma;  

4. Par vienošanos noslēgšanu pie Inčukalna novada pašvaldības un Ķekavas novada 

pašvaldības pārvaldes uzdevumu deleģēšanas līguma;  

5. Par grozījumiem Baldones sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikumā.;  

6. Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2018.gada 26.jūlija saistošajos noteikumos Nr. 

11/2018 „Par nekustamā īpašuma nodokli un nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu 

piemērošanu Ķekavas novadā”;  

7. Par pilnvarojumu parakstīt līgumu ar SIA ,,Projekts EAE” par būvprojekta ,,Gājēju ceļa un 

veloceliņa izbūve gar autoceļu A7 Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā” izstrādi;  

8. Par pilnvarojumu parakstīt līgumu ar SIA ,,Ekofonds EF” par projekta dokumentācijas 

sagatavošanu Daugmales pamatskolas telpu pārplānošanai;  

9. Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas apstiprināšanu;  

10. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2018.gada budžetā;  

11. Par zemesgabalu izvēli jaunas skolas būvniecībai Katlakalnā;  
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12. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2018. gada 27. septembra lēmumā Nr.19., 

protokols Nr. 22;  

13. Par transporta izdevumu kompensāciju - M.F.;  

14. Par grozījumiem saistošajos noteikumos;  

15. Par 2016.gada 21.novembra zemes nomas līguma Nr.21-19/16/47 termiņa pagarināšanu;  

16. Par 2007.gada 11.oktobra lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21 termiņa 

pagarinājumu;  

17. Par 2017.gada 16.augusta zemes nomas līguma Nr.21-19/17/45 termiņa pagarināšanu;  

18. Par 2009.gada 5.februāra zemesgabala nomas līguma Nr.48 termiņa pagarināšanu;  

19. Par 2017.gada 21.marta zemes nomas līguma Nr.21-19/17/9 termiņa pagarināšanu;  

20. Par 2015.gada 10.marta zemes nomas līguma Nr.21-19/14/88 termiņa pagarināšanu;  

21. Par stratēģisko un finanšu mērķu noteikšanu Ķekavas novada pašvaldības 

kapitālsabiedrībām SIA „Ķekavas nami”, SIA ,,Baložu komunālā saimniecība” un SIA 

„Ķekavas sadzīves servisa centrs”;  

22. Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA ,,Ķekavas nami” par zaļo zonu ierīkošanu un 

uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas un Daugmales pagastos;  

23. Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA ,,Baložu komunālā saimniecība” par zaļo 

zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Baložu pilsētā;  

24. Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA ,,Ķekavas sadzīves servisa centrs” par ielu, 

laukumu un citu publiskai lietošanai paredzēto teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu ierīkošanu 

un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas novadā;  

25. Par grozījumu 2017.gada 7.novembra administratīvajā līgumā Nr. 21-28/17/8;  

26. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam ,,Braueri” un 

,,Braueri-1”, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā;  

27. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu- Šļūkas;  

28. Par detālplānojuma izstrādi- Lielķepaiņi;  

29. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajiem īpašumiem ,,Zvirbuļi” un 

,,Zvirbuļi-1”, Lapeniekos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā;  

30. Par detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam  īpašumam ,,Kursīši”, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā;  

31. Par detālplānojuma redakcijas nekustamajam  īpašumam Rāmavas ielā 52, Rāmavā, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, pilnveidošanu;  

32. Par detālplānojuma nekustamajam  īpašumam Rāmavas ielā 52, Rāmavā, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā, pilnveidotā projekta atkārtotu nodošanu publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai;  

33. Par nekustamā īpašuma ,,Vidzemnieki” Daugmalē, Daugmales pagastā lietošanas mērķa 

maiņu;  

34. Par nekustamā īpašuma ,,Mori” Daugmalē, Daugmales pagastā lietošanas mērķa maiņu;  

35. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr. __/2018 „Par decentralizēto 

kanalizācijas sistēmu apsaimniekošanu un reģistrēšanu  Ķekavas novadā” apstiprināšanu;  

36. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr. __/2018 „Sabiedrisko 

ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas un lietošanas kārtība  Ķekavas novadā” 

apstiprināšanu;  

37. Par siltumtrases būvniecības ieceri Baložos, Ķekavas novadā;  

38. Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2010. gada 25. februāra saistošajos noteikumos 

Nr. 9/2010 „Par pašvaldības aģentūras „Ķekavas sociālās aprūpes centrs” publiskajiem 

pakalpojumiem”;  

39. Par dzīvojamās platības izīrēšanu;  

40. Par dzīvojamās platības piešķiršanu;  

41. Par dzīvojamās platības izīrēšanu;  
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42. Pašvaldības izpilddirektora ziņojums par domes pieņemto lēmumu izpildes gaitu.  

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un video ierakstā. 

 

Viktorija Baire atklāj sēdi. 

 

 

1. Par darba kārtību 

Debatēs piedalās - Viktorija Baire, Gatis Līcis, Andis Adats, Aigars Vītols, Andis Damlics, 

Dzintra medne, Juris Žilko, Andris Ceļmalnieks. 

 

Priekšlikumi bez balsojuma: 

 

Andris Ceļmalnieks - Iekļaut darba kārtībā jautājumu Par dzīvojamās platības izīrēšanu Intai 

Vegmanei 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Gatis Līcis 

Domei  pārtraukt sistemātiski pārkāpt likumu un,  ievērojot Likuma par pašvaldībām 23.panta 

pirmo daļu, 23.pantu un pašvaldība nolikuma 96.pantu, izpilddirektoram iesniegt atskaiti un 

domes sēdē sniegt ziņojumu un atbildēt uz deputātu jautājumiem. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” – 1 (Voldemārs Pozņaks), ,,Atturas” – 3 (Viktorija Baire, 

Dzintra Medne, Zintis Šaicāns), ,,Nepiedalās” -6 (Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Indra priede, Valts variks, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir noraidīts. 

 

Ceļmalnieks – Šajā balsojumā nevaru piedalīties, un negribu piedalīties, tāpēc ka, mēs 

nevaram ar balsojumu nolemt, ka mēs pārtrauksim sistemātiski pārkāpt likumu, jo vai tad tas 

nozīmē, ka mēs nesistemātiski varēsim pārkāpt? Vai arī mēs nevaram ar balsojumu pieņemt, 

ka mēs ievērosim likumu. Likumi ir tāpēc, ka viņi ir likumi un mēs esam likuma paklausīgi. 

Un tie ir jāievēro. Un tāpēc šajā balsojumā es ,,Nepiedalos”. 

Pozņaks – Labrīt, kolēģi. Es vienīgais balsoju ,,Pret”, jo, un nākotnē arī balsošu ,,Pret” 

muļķībām. 

Žilko – Es balsoju ,,Par” , jo balsoju par šī priekšlikuma garu, nevis burtisko, uzrakstīto 

tekstu. 

Līcis – Es balsoju, protams, ,,Par” savu priekšlikumu. Domē pārtraukt sistemātiski pārkāpt 

likumu un ievērojot likuma ,,Par pašvaldībām” 23.pantu un pašvaldības nolikuma 96.pantu, 

Izpilddirektoram iesniegt atskaiti un Domes sēdē sniegt ziņojumu un atbildēt uz deputātu 

jautājumiem. Lūk šo deputāti uzskata par muļķību un šo manu priekšlikumu deputāti uzskata 

par muļķību vai kaut kā savādāk. Paldies. 

Vītols – Jā. Par balsojumu. Arī balsojumā ,,Nepiedalījos”, jo priekšlikums būtībā neatbilst 

izskatam pie darba kārtības un aicināšu turpmāk arī lūdzu šos priekšlikumus sagatavot 

atbilstoši, lai par viņiem varētu lemt, jo pašlaik sanāk, ka kāds no deputātiem, kas nobalsojis 

,,Par” būtībā pasaka, ka līdz šim viņš ir pārkāpis likumu, un arī turpmāk viņš to centīsies  

nepārkāpt. 
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Geduševa – Labrīt, kolēģi! Balsoju ,,Par” priekšlikumu, jo uzskatu, ka diemžēl, vairākumā 

balsojumu dēļ, diemžēl tā ir bijis, ka mēs neesam pildījuši pašvaldības nolikumā rakstīto. 

Tāpēc šāda prakse būtu jāpārtrauc, un aicināšu cienīt vienam otru un atbalstīt priekšlikumus 

pēc būtības. Paldies. 

    

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Aigars Vītols 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu ,,Par nekustamā īpašuma ,,Mori” Daugmalē, Daugmales 

pagastā lietošanas mērķa maiņu”. Izskatīt ar kārtas Nr.33. 

Atklāti balsojot  ar 14 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris 

Ceļmalnieks, Andis Damlics, Agnese Geduševa, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra 

Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris 

Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 1 (Neils Kalniņš),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir pieņemts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Aigars Vītols 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu  Pašvaldības izpilddirektora ziņojums par domes pieņemto 

lēmumu izpildes gaitu. Izskatīt kā pēdējo jautājumu. 

Atklāti balsojot  ar 14 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris 

Ceļmalnieks, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), 

,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, ,,Nepiedalās” – 1 (Andis Damlics),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir pieņemts. 

   

Līcis – Līča kungs atšķirībā no citiem piedalās un vērtē jautājumu pēc būtības, nevis kā daži 

ar bērnudārzu nodarbojas. Balsoju ,,Par”, protams, jo nešķiroju, kurš iekļāva – pozīcija, vai 

opozīcija ko pateica, bet es atbalstu likumu. Un jā, Vītola kungs, jums ir taisnība. Mēs 

sistemātiski esam pārkāpuši  likumu, tieši neiekļaujot šo te punktu reizi mēnesī. 

Damlics – Balsojumā ,,Nepiedalījos”, jo par šo jautājumu jau es nobalsoju vienreiz,  uzskatu, 

ka man nav tiesību balsot divreiz. 

Geduševa – priekšlikumu atbalstīju, jo atbalstu faktu, ka likums ir jāievēro, un tieši tāpat kā 

mans kolēģis Līča kungs, es nešķiroju, vai priekšlikumu iesniedzis koalīcija vai opozīcija, es  

uzskatu, ka mēs esam pārauguši bērnudārza līmeni, tāpēc ir jābalso pēc būtības. Paldies.  

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Dzintra Medne 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par transporta kompensāciju. Darba kārtībā iekļaut kā 

14.jautājumu. 

Atklāti balsojot  ar 15 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris 

Ceļmalnieks, Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, 

Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, 

Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir pieņemts. 
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Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par 40. PIEBALSOJAMAIS - Par dzīvojamās platības 

izīrēšanu Intai Vegmanei. 

Atklāti balsojot  ar 15 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris 

Ceļmalnieks, Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, 

Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, 

Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir pieņemts. 

   

 

Par 2018.gada 13.decembra Ķekavas novada Domes sēdes darba kārtību. 

Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm ,,Par”- (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Agnese Geduševa, 

Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra 

Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 

nav, ,,Nepiedalās”-1 (Andis Adats), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt 2018.gada 13.decembra Ķekavas novada Domes papildināto un koriģēto sēdes 

darba kārtību. 

 

 

Sēdes vadību pārņem priekšsēdētājas 1.vietnieks Aigars Vītols 

 

 

2. Par Ķekavas novada domes priekšsēdētājas Viktorijas Baires  atvaļinājumu 

Par jautājumu ziņo Aigars Vītols. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada domes priekšsēdētājas Viktorijas 

Baires  atvaļinājumu”. 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra 

Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris 

Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 3 (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš), 

,,Nepiedalās” – 1 (Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Ķekavas novada domes priekšsēdētājai Viktorijai Bairei piešķirt apmaksātā 

papildatvaļinājuma daļu 3 darba dienas un ikgadējā atvaļinājuma daļu 4 kalendārās dienas no 

2018.gada 27.decembra līdz 2019.gada 6.janvārim (ieskaitot).  

 

Lēmums Nr.1 pielikumā. 

 

Sēdes vadību pārņem Domes priekšsēdētāja Viktorija Baire 
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3. Par vienošanos noslēgšanu pie Ikšķiles novada pašvaldības un Ķekavas novada 

pašvaldības pārvaldes uzdevumu deleģēšanas līguma 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire, Germans Ivanovs. 

Debatēs piedalās - Germans Ivanovs, Andis Damlics. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par vienošanos noslēgšanu pie Ikšķiles novada 

pašvaldības un Ķekavas novada pašvaldības pārvaldes uzdevumu deleģēšanas līguma”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, 

,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Saskaņot vienošanos pie Ikšķiles novada pašvaldības un Ķekavas novada pašvaldības 

2016.gada 29.decembra Pārvaldes uzdevumu deleģēšanas līguma (Ikšķiles novada 

pašvaldības reģistrācijas Nr.2.1-38/156-2016/E, Ķekavas novada pašvaldības 

reģistrācijas Nr.21-24/16/5) (pielikumā). 

2. Pilnvarot Ķekavas novada pašvaldības domes priekšsēdētāju Viktoriju Bairi parakstīt 

šī lēmuma lemjošās daļas 1.punktā minēto vienošanos. 

 

Lēmums Nr.2 pielikumā.  

 

4. Par vienošanos noslēgšanu pie Inčukalna novada pašvaldības un Ķekavas novada 

pašvaldības pārvaldes uzdevumu deleģēšanas līguma 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire, Germans Ivanovs. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par vienošanos noslēgšanu pie Inčukalna novada 

pašvaldības un Ķekavas novada pašvaldības pārvaldes uzdevumu deleģēšanas līguma”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, 

,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Saskaņot vienošanos pie Inčukalna novada pašvaldības un Ķekavas novada 

pašvaldības 2018.gada 11.janvāra Pārvaldes uzdevumu deleģēšanas līguma (Inčukalna 

novada pašvaldības reģistrācijas Nr.18-0009/2018, Ķekavas novada pašvaldības 

reģistrācijas                  Nr.1-17.2/18/1) (pielikumā). 

2. Pilnvarot Ķekavas novada pašvaldības domes priekšsēdētāju Viktoriju Bairi parakstīt 

šī lēmuma lemjošās daļas 1.punktā minēto vienošanos. 

 

Lēmums Nr.3 pielikumā.  
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5. Par grozījumiem Baldones sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas 

nolikumā 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire. 

Debatēs piedalās - Viktorija Baire, Andis Damlics. 

 

Plkst.11:16 – Andis Adats iziet no sēžu zāles 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par grozījumiem Baldones sadarbības teritorijas civilās 

aizsardzības komisijas nolikumā”. 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm ,,Par”- (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, 

Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, 

Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 3 (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Gatis Līcis), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Izdarīt grozījumus Baldones sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas nolikumā, 

apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2018.gada 1.jūnija lēmumu  Nr. 21.,  protokols Nr.13. 

 

Plkst.11:19 – Andis Adats atgriežas sēžu zālē 

 

Damlics – Man jāatvainojas, ka es neiepazinos ātrāk ar visiem pievienotiem dokumentiem,  

bet balsošanas laikā es atvēru vēstuli, kura ir datēta ar 18.jūniju. Tā dīvaini, ka mēs 

sagaidām gada beigas, un lemjam par to, kas bija jālemj ap Jāņiem. Nē, nu saulgrieži jau 

vien ir. Viss ir kārtībā. 

 

 

Lēmums Nr.4 pielikumā.  

 

 

6. Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2018.gada 26.jūlija saistošajos noteikumos 

Nr. 11/2018 „Par nekustamā īpašuma nodokli un nekustamā īpašuma nodokļa 

atvieglojumu piemērošanu Ķekavas novadā” 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire. 

Debatēs piedalās - Anda Pūriņa, Agnese Geduševa. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu 

Nr.19/2018 ,,Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2018.gada 26.jūlija saistošajos 

noteikumos Nr. 11/2018 „Par nekustamā īpašuma nodokli un nekustamā īpašuma nodokļa 

atvieglojumu piemērošanu Ķekavas novadā”” apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, 

Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, 

,,Atturas” – 1 (Gatis Līcis), 
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Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr. 19/2018 „Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2018.gada 26.jūlija saistošajos noteikumos Nr.11/2018 „Par 

nekustamā īpašuma nodokli un nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu 

Ķekavas novadā”” un to paskaidrojuma rakstu (pielikumā). 

 

 

Lēmums Nr.5 pielikumā.  

 

 

7. Par pilnvarojumu parakstīt līgumu ar SIA ,,Projekts EAE” par būvprojekta ,,Gājēju 

ceļa un veloceliņa izbūve gar autoceļu A7 Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā” izstrādi 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire, Māris Ozoliņš. 

Debatēs piedalās - Māris Ozoliņš, Andis Damlics, Juris Žilko, Jolanta Jansone, Aigars Vītols, 

Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Juris Jerums, Valts Variks. 

 

Plkst.11:30 - sēdē sāk piedalīties Juris Jerums 

 

Plkst.11:31 - Adats iziet no sēžu zāles 

 

Žilko – Es vēlētos, lai šis tiek ieprotokolēts. Es piedalījos šajās sanāksmēs mēs vasarā, un es 

atzīšu, bija  tiešām tāds viedokļu sadursme, par to, kā būtu labāk šim veloceliņam būt, un es 

esmu izpētījis arī iespējamos jautājumus, saistībā ar to, kur būtu jārisina zemju jautājums, un 

es tiešām ceru, ka mēs varēsim rast to risinājumu, kas vislabāk ir iedzīvotājiem, atbilstoši arī 

vasarā ekspertu ieteiktajam, un ka šī te sarkanā līnija, kas ir iezīmēta šajā shēmā, kas mums 

ir, ka viņa nav tā, ka tieši tur arī ies. Protams, es atbalstu, tas ir vajadzīgs un ir ļoti 

apsveicami, ledus sakustējies jau otro, trešo reizi, bet es vēlos vērst uzmanību, teiksim tā, uz 

šo momentu.  

Labot tehnisko kļūdu lēmuma projekta pirmajā teikumā no V2 uz V7. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Neils Kalniņš 

Atlikt lēmuma pieņemšanu. 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Gatis Līcis), ,,Pret” – 9 (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Arnolds Keisters, 

Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Aigars Vītols), ,,Atturas” – 

2 (Valts Variks, Juris Žilko),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir noraidīts. 

   

Par  lēmuma projektu ,,Par pilnvarojumu parakstīt līgumu ar SIA ,,Projekts EAE” par 

būvprojekta ,,Gājēju ceļa un veloceliņa izbūve gar autoceļu A7 Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā” izstrādi”. 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm ,,Par”- (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Arnolds Keisters, 

Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, 
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Juris Žilko), ,,Pret” – 1 (Neils Kalniņš), ,,Atturas” – 3 (Andis Damlics, Agnese Geduševa, 

Gatis Līcis), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Pilnvarot Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektoru parakstīt līgumu ar SIA 

“Projekts EAE”, Reģ. Nr. 40103196966, par būvprojekta “Gājēju ceļa un veloceliņa 

izbūve gar autoceļu A7 Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā” izstrādi par summu EUR 

48230,60 (četrdesmit astoņi tūkstoši divi simti trīsdesmit euro un 60 centi), tajā skaitā 

PVN21%. 

2. Finansējumu būvprojekta izstrādei paredzēt Ķekavas novada pašvaldības 2019.gada 

budžetā. 

 

 

Kalniņš – Tātad, neskatoties uz to, ka veloceliņš ir nepieciešams attiecīgajām teritorijām,  

šajā gadījumā balsoju ,,Pret”, jo man kā deputātam netika nodrošināta visi nepieciešamie 

dokumenti. Lai es varētu pārliecināties par šī lēmuma  ilgtspēju un attiecīgi balsot ,,Par”. 

Geduševa – Balsojumā ,,Atturējos”, kontekstā ar Kalniņa kunga priekšlikumu, kuru es 

atbalstīju, ka šī lēmuma pieņemšana ir jāatliek, pamatā šo projekta nepieciešamību es 

atbalstu, bet neatbalstu procesu kā tas notiek, un neuzskatu, ka tiek izmantotas visas iespējas,  

lai tas notiktu iedzīvotājiem maksimāli  izdevīgā veidā. Paldies. 

Līcis – Jā. Arī ,,Atturējos”, jo precīzi Jeruma kungs pateica, ka mums ir ļoti daudz pieredzes 

no izveidotiem projektiem, kuri nav realizēti. Domāju, ka šis, iespējams, arī ieies vēsturē. Es 

tā pieļauju. 

Damlics – Balsojumā ,,Atturējos”, es gan jau iepriekš skaidroju, kāpēc es atturēšos 

balsojumā, bet papildus no ozoliņa kunga noskaidroju, ka Valsts ceļi šādu projektu saskaņo 

tikai saistībā ar apvedceļa izbūvi. Tātad, kolēģi, gatavojieties mainīt šo investīciju plānu, jo 

divdesmitajā gadā nekādu būvniecību mums neviens tur neatļaus uzsākt. Tāpēc arī balsojumā 

,,Atturos”. 

Baire – es arī izteikšos par savu balsojumu. Balsoju ,,Par”, esmu, tā teikt, ļoti pozitīvi 

noskaņota, it sevišķi attiecībā uz šo projektu, ņemot vērā, cik daudz darba darbinieki ir 

ieguldījuši tam, lai viņš tiešām uz priekšu ietu. Netaisos nodarboties ar populistiskiem 

paziņojumiem, no sērijas - ,,Atbalstu, bet nu pavilcināsim laiku, gan jau kādreiz šis projekts 

varbūt kaut kad, pēc 10 gadiem realizēsies.” Nē. Šis projekts realizēsies. Un šī Dome noteikti 

uzsāks viņu realizēt, un nekādā veidā nevilcinās. Un nespodrinās savu egoismu vai populismu 

ar šādiem paziņojumiem. Paldies. 

 

Lēmums Nr.6 pielikumā.  

 

 

8. Par pilnvarojumu parakstīt līgumu ar SIA ,,Ekofonds EF” par projekta 

dokumentācijas sagatavošanu Daugmales pamatskolas telpu pārplānošanai 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš. 

Debatēs piedalās - Māris Ozoliņš, Neils Kalniņš, Gatis Līcis, Andis Damlics, Andris 

Ceļmalnieks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par pilnvarojumu parakstīt līgumu ar SIA ,,Ekofonds 

EF” par projekta dokumentācijas sagatavošanu Daugmales pamatskolas telpu pārplānošanai”. 

Atklāti balsojot  
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ar 14 balsīm ,,Par”- (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Agnese Geduševa, 

Juris Jerums, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, 

Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 1 (Neils 

Kalniņš), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Pilnvarot Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektoru parakstīt līgumu ar SIA “Ekofonds 

EF”, reģ. Nr. 40103404536, par projekta dokumentācijas izstrādāšanu Daugmales 

pamatskolas telpu pārplānošanai par summu EUR 3400,00 bez PVN, PVN 21% EUR 

714,00. Kopējās izmaksas EUR 4114,00 (četri tūkstoši viens simts četrpadsmit eiro un 00 

centi). 

2. Finansējumu būvprojekta izstrādes finansējumam paredzēt Ķekavas novada pašvaldības 

2019.gada budžetā. 

 

Kalniņš – Šī nu reiz atkal ir kārtējā situācija, kur meistarīgi tiek, teiksim tā, bojāts  Domes 

lēmuma pieņemšanas process. Savā balsojumā ,,Atturējos”, saprotot, ka attiecīgie darbi 

Daugmalē nešaubīgi ir jāveic, bet uzskatu par nepieņemamu pieņemt lēmumu parakstīt 

līgumu, kurš vēl nav sagatavots. Tas nozīmē ko. Tas nozīmē to, ka mēs parakstām līgumu, 

kurā teorētiski var tikt iekļautas visdažnedažādākās lietas, kā piemēram, prasības, kuru 

ietvaros pretendents var atsaukt savu piedāvājumu. Vai arī situācija var būt arī tāda, kur viņš 

nāk ar jaunu finanšu piedāvājumu. Tādēļ redzu, ka šis lēmums kārtējo reizi ir sagatavots 

neprofesionāli. Diemžēl. 

Geduševa – balsoju ,,Par”, jo gaišākai dienai pateikšu,  ticu, ka Ceļmalnieka kungs tiešām 

strādā pie tā, ka bērni būs. Tas tā, lai bišķi saulaināka diena. Bet ko es vēlos pieminēt. Es 

saprotu, ka tas ir nepieciešams, jo tādas ir prasības, bet ar šo balsojumu es vēlos pierādīt, ka 

es tiešām balsoju pēc būtības. Ja kādam ir pārmetumi par tukšām runām un populismu, tad 

lūdzu, sniedziet faktus, ja.  Pa tukšo nerunāsim. Mani māc tās pašas bažas par ko runāja 

Neils Kalniņš, mēs neredzam līgumu. Aicinu turpmāk šādus nesagatavotus lēmumprojektus ar 

trūkstošiem dokumentiem nevirzīt uz Domes sēdi, bet sagatavoties pienācīgi. Paldies. 

 

Lēmums Nr.7 pielikumā.  

 

 

9. Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. 

Debatēs piedalās - Jānis Zvaigzne, Neils Kalniņš, Viktorija Baire, Andis Damlics, Agnese 

Geduševa, Zintis Šaicāns, Arnolds Keisters, Gatis Līcis. 

 

Plkst.12:49 - Damlics iziet no sēžu zāles 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas 

apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 12 balsīm ,,Par”- (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Neils Kalniņš, 

Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts 

Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, ,,Nepiedalās”- 2 (Agnese 

Geduševa, Gatis Līcis), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  
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1. Noteikt sadzīves atkritumu apsaimniekošanas viena kubikmetra vidējo plānoto gada maksu 

10,49 EUR/m
3 

(neieskaitot pievienotās vērtības nodokli) apmērā, kas ietver Sabiedrisko 

pakalpojumu regulēšanas komisijas apstiprināto tarifu par sadzīves atkritumu apglabāšanu 

atkritumu poligonos, viena sadzīves atkritumu konteinera vidējo nomas maksu 2,53 EUR 

gadā (neieskaitot pievienotās vērtības nodokli), dalīto atkritumu apsaimniekošanas 

laukuma apsaimniekošanas maksu 1330 EUR mēnesī (neieskaitot pievienotās vērtības 

nodokli). 

2. Nosūtīt šī lēmuma izrakstu sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “Clean R” (vienotais 

reģistrācijas numurs LV40003682818), juridiskā adrese: Vietalvas iela 5, Rīga, LV-1009. 

 

 

Lēmums Nr.8 pielikumā.  

 

Plkst.12:55 tiek izsludināts pārtraukums līdz 13:30 

 

Plkst.13:39 – atsākas sēde  

 

10. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2018.gada budžetā 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire. 

Debatēs piedalās - Anda Pūriņa, Viktorija Baire, Andis Damlics, Juris Žilko, Jolanta 

Jansone. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu 

Nr.20/2018 ,,Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2018.gada 1.februāra saistošajos 

noteikumos Nr.1/2018 ,,Par Ķekavas novada pašvaldības 2018.gada budžetu”” 

apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Juris 

Jerums, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, 

Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 2 

(Agnese Geduševa, Gatis Līcis), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.20/2018 „Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2018.gada 1.februāra saistošajos noteikumos Nr.1/2018 “Par 

Ķekavas novada pašvaldības 2018. gada budžetu” (pielikumā). 

 

 

Lēmums Nr.9 pielikumā.  

 

 

11. Par zemesgabalu izvēli jaunas skolas būvniecībai Katlakalnā 

Par jautājumu ziņo Jolanta Jansone. 

Debatēs piedalās - Jolanta Jansone, Juris Žilko, Andis Damlics, Linda Zaķe, Gatis Līcis, 

Juris Križanovskis, Agnese Geduševa, Andis Adats, Voldemārs Pozņaks, Andris Ceļmalnieks, 

Juris Jerums, Neils Kalniņš, Zintis Šaicāns, Viktorija Baire. 
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Plkst.15:27 - Vītols iziet no sēžu zāles 

 

Priekšlikumi bez balsojuma: 

 

Juris Žilko - Svarīgs informatīvs materiāls lēmuma pieņemšanai, sk. pielikumu. 

 

Juris Žilko - Atlikt jautājuma izskatīšanu, līdz kamēr tiek būtiski precizēta Izglītības 

stratēģija. Pamatojumu sk. pielikumā. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

Atlikt jautājuma izskatīšanu, līdz kamēr tiek būtiski precizēta Izglītības stratēģija. 

Pamatojumu sk. pielikumā. 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Gatis Līcis, 

Juris Žilko), ,,Pret” – 4 (Viktorija Baire, Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, Zintis 

Šaicāns), ,,Atturas” – 7 (Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Neils Kalniņš, 

Dzintra Medne, Indra Priede, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir noraidīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Andis Adats 

Līdz pirkuma līguma parakstīšanai atkārtoti izvērtēt saimnieciski izdevīgāko variantu, kā arī 

izvērtēt riskus šīs jaunās skolas un pirmskolas izglītības iestādes būvniecībai pamatojoties uz 

sēdē izskanējušiem jautājumiem un priekšlikumiem. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Neils Kalniņš, Indra Priede, Valts 

Variks, Juris Žilko), ,,Pret” – 3 (Viktorija Baire, Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks), 

,,Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Dzintra Medne, Zintis Šaicāns), 

,,Nepiedalās” -3 (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Gatis Līcis), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir noraidīts. 

   

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par zemes iegādi jaunas skolas būvniecībai”. 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Neils 

Kalniņš, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, 

Valts Variks), ,,Pret” – 1 (Andis Damlics), ,,Atturas” – 3 (Agnese Geduševa, Gatis Līcis, 

Juris Žilko), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Lūgt Pašvaldību aizņēmumu un galvojumu kontroles un pārraudzības padomei atļauju 

aizņēmuma saņemšanai no Valsts kases zemes iegādei EUR 286 000 (divi simti 

astoņdesmit seši tūkstoši euro). 

2. Aizņēmuma atmaksas termiņš 10 gadi, pamatsummas atmaksu uzsākot ar 2019.gada 

1.decembri 

3. Aizņēmuma atmaksu garantē no Ķekavas novada pašvaldības kārtējā gada budžeta 

ieņēmumiem.  
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Kalniņš – Par balsojumu. Jā. Šis balsojums ,,Par” no manas puses ir otrs lielākais un 

nozīmīgākais avanss balsojot. Es tiešām ceru, ka pēc diviem gadiem es nebūšu vīlies tik ļoti 

kā par pirmo, ko es izdarīju pirms kāda laika.  

Damlics – Es biju vienīgais, kas balsoja ,,Pret”, droši vien, ka jāpaskaidro mans balsojums. 

Iepriekš es jau daudz runāju, bet, vienīgais gribu pieminēt vēl kādu faktu, ka laikā, kad 

Latvijā skolas slēdz ciet, laikā, kad arī Rīgas skolas kļūst tukšas, kad tepat, 5 kilometru 

attālumā stāv tukša pilna laika skola, kas nodota Jauno tehniķu stacijas rīcībā, nu Jūs zināt 

par ko es runāju, tas ir pie CSDD reģistrācijas telpām, mēs plānojam mega skolu ar 700 

bērniem, ar stadionu, ar visu, kas tam pienākas. Lai mums veicas. 

  

Lēmums Nr.10 pielikumā.  

 

Plkst.15:47 - tiek izsludināts pārtraukums līdz plkst.16:00 

 

Plkst 16:08 - atsākas sēde 

 

 

12. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2018. gada 27. septembra lēmumā Nr.19., 

protokols Nr. 22 

Par jautājumu ziņo Dzintra Medne. 

Debatēs piedalās - Dzintra Medne, Andis Damlics, Andris Ceļmalnieks, Neils Kalniņš, Linda 

Zaķe, Juris Jerums, Viktorija Baire. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par grozījumu Ķekavas novada domes 2018. gada 27. 

septembra lēmumā Nr.19. ,,Par grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu 

darbinieku atlīdzības nolikums” un noteikumu ,,Kārtība valsts budžeta mērķdotācijas sadalei 

Ķekavas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestāžu pedagogu darba samaksai un darba 

slodžu sadalei” atcelšanu”, protokols Nr. 22”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), 

,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Izdarīt Ķekavas novada domes 2018.gada 27.septembra lēmumā Nr.19. ,,Par 

grozījumiem nolikumā ,,Ķekavas novada izglītības iestāžu darbinieku atlīdzības 

nolikums” un noteikumu ,,Kārtība valsts budžeta mērķdotācijas sadalei Ķekavas 

novada pašvaldības vispārējās izglītības iestāžu pedagogu darba samaksai un darba 

slodžu sadalei”, protokols Nr.22, atcelšanu” grozījumu, aizstājot lemjošās daļas 

3.punktā vārdus ,,2018.gada 31.decembrim” ar vārdiem ,,2018./2019.mācību gada 

beigām”. 

2. Lēmums stājas spēkā ar tā pieņemšanas brīdi. 

 

 

Lēmums Nr.11 pielikumā.  
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13. Par transporta izdevumu kompensāciju  

Par jautājumu ziņo Dzintra Medne. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par transporta izdevumu kompensāciju”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), 

,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Piešķirt Martai Faustmanei, personas kods 310778-20625, transporta izdevumu kompensāciju 

bērna Dāvja Kristapa Faustmaņa, personas kods 180505-20625, nogādāšanai līdz Rīgas 

1.speciālā internātpamatskolai – attīstības centram, Ģertrūdes ielā 18, Rīgā, LV-1011, un 

atpakaļ līdz mājām 2018./2019.mācību gadā, nepārsniedzot 138,00 EUR (viens simts 

trīsdesmit astoņus euro) mēnesī. 

 

Lēmums Nr.12 pielikumā.  

 

 

14. Par grozījumiem saistošajos noteikumos 

Par jautājumu ziņo Dzintra Medne. 

Debatēs piedalās - Dzintra Medne, Juris Žilko. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu 

Nr.21/2018 ,,Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2013.gada 23.maija saistošajos 

noteikumos Nr.9/2013 ,,Par finansējuma sadali Ķekavas novada sportistiem”” 

apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), 

,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr. 21/2018 „Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2013.gada 23.maija saistošajos noteikumos Nr.9/2013 „Par 

finansējuma sadali Ķekavas novada sportistiem”” un to paskaidrojuma rakstu. 

 

Lēmums Nr.13 pielikumā.  

 

 

15. Par 2016.gada 21.novembra zemes nomas līguma Nr.21-19/16/47 termiņa 

pagarināšanu 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 
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Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par 2016.gada 21.novembra zemes nomas līguma 

Nr.21-19/16/47 termiņa pagarināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), 

,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Aizstāt starp Ķekavas novada pašvaldību un Zentu Rudzinsku 2016.gada 21.novembrī 

noslēgtajā zemes nomas līguma Nr.21-19/16/47 2.1.punktā skaitļus un vārdus „2018.gada 

31.decembrim” ar skaitļiem un vārdiem „2020.gada 31.decembrim”. 

Lēmums Nr.14 pielikumā.  

 

 

16. Par 2007.gada 11.oktobra lauku apvidus zemes nomas līguma Nr.21 termiņa 

pagarinājumu 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par 2007.gada 11.oktobra lauku apvidus zemes nomas 

līguma Nr.21 termiņa pagarinājumu”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), 

,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Izdarīt starp Ķekavas pagasta padomi un Regīnu Baranovu 2007.gada 11.oktobrī 

noslēgtajā lauku apvidus zemes nomas līgumā Nr.21 šādus grozījumus: 

1.1. aizstāt 2.1.punktā skaitļus un vārdus „2018.gada 31.decembrim” ar skaitļiem un 

vārdiem ,,2028.gada 31.decembrim”; 

1.2. izteikt jaunā redakcijā 3.1.punktu: “NOMNIEKS maksā IZNOMĀTĀJAM nomas 

maksu 0.5% apmērā no zemes vienības kadastrālās vērtības gadā, papildus maksājot 

pievienotās vērtības nodokli.”. 

 

Lēmums Nr.15 pielikumā.  

 

 

17. Par 2017.gada 16.augusta zemes nomas līguma Nr.21-19/17/45 termiņa pagarināšanu 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 
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Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par 2017.gada 16.augusta zemes nomas līguma Nr.21-

19/17/45 termiņa pagarināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), 

,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Aizstāt starp Ķekavas novada pašvaldību un SIA “B&R Laukakmens” 2017.gada 16.augustā 

noslēgtajā zemes nomas līguma Nr.21-19/17/45 2.1.punktā skaitļus un vārdus „2018.gada 

31.decembrim” ar skaitļiem un vārdiem „2020.gada 31.decembrim”. 

 

Lēmums Nr.16 pielikumā.  

 

18. Par 2009.gada 5.februāra zemesgabala nomas līguma Nr.48 termiņa pagarināšanu 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par 2009.gada 5.februāra zemesgabala nomas līguma 

Nr.48 termiņa pagarināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), 

,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Izdarīt starp Ķekavas pagasta pašvaldību un Inesi Veselovu 2009.gada 5.februārī 

noslēgtajā zemesgabala nomas līgumā Nr.48 šādus grozījumus: 

1.1. aizstāt 1.1.punktā skaitļus un vārdus “0,03 ha platībā” ar skaitļiem un vārdiem 

“0,0337 ha platībā”;  

1.2. aizstāt 2.1.punktā skaitļus un vārdus „2018.gada 31.decembrim” ar skaitļiem un 

vārdiem ,,2028.gada 31.decembrim”; 

1.3. izteikt jaunā redakcijā 3.1.punktu: “NOMNIEKS maksā IZNOMĀTĀJAM nomas 

maksu 0.5% apmērā no zemes vienības kadastrālās vērtības gadā, papildus maksājot 

pievienotās vērtības nodokli.”. 

 

Lēmums Nr.17 pielikumā.  

 

 

19. Par 2017.gada 21.marta zemes nomas līguma Nr.21-19/17/9 termiņa pagarināšanu 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 
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Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par 2017.gada 21.marta zemes nomas līguma Nr.21-

19/17/9 termiņa pagarināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), 

,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Aizstāt starp Ķekavas novada pašvaldību un Žannu Maslovsku 2017.gada 21.martā noslēgtajā 

zemes nomas līguma Nr.21-19/17/9 2.1.punktā vārdus un skaitļus „līdz 2018.gada 

31.decembrim” ar vārdiem un skaitļiem „līdz 2021.gada 31.decembrim”. 

 

Lēmums Nr.18 pielikumā.  

 

 

20. Par 2015.gada 10.marta zemes nomas līguma Nr.21-19/14/88 termiņa pagarināšanu 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

Debatēs piedalās - Gatis Līcis, Jānis Zvaigzne. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par 2015.gada 10.marta zemes nomas līguma Nr.21-

19/14/88 termiņa pagarināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), 

,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Aizstāt starp Ķekavas novada pašvaldību un Mārtiņu Pūriņu 2015.gada 10.martā noslēgtajā 

zemes nomas līguma Nr.21-19/14/88 2.1.punktā vārdus un skaitļus „līdz 2018.gada 

31.decembrim” ar vārdiem un skaitļiem „līdz 2021.gada 31.decembrim”. 

 

 

Lēmums Nr.19 pielikumā.  

 

 

21. Par stratēģisko un finanšu mērķu noteikšanu Ķekavas novada pašvaldības 

kapitālsabiedrībām SIA „Ķekavas nami”, SIA ,,Baložu komunālā saimniecība” un SIA 

„Ķekavas sadzīves servisa centrs” 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

Debatēs piedalās - Arnolds Keisters, Juris Žilko, Neils Kalniņš, Aigars Vītols, Andra Vanaga, 

Valts Variks, Agnese Geduševa, Edgars Melnieks, Voldemārs Pozņaks, Andris Ceļmalnieks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

 

Priekšlikums ar balsojumu: 
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Iesniedzis: Neils Kalniņš 

Atgriezt atpakaļ pilnveidei un papildināšanai ar kvantitatīviem un kvalitatīviem mērķu 

sasniegšanas indikatoriem. 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, 

Gatis Līcis), ,,Pret” – 6 (Andis Adats, Viktorija Baire, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Juris Žilko), ,,Atturas” – 6 (Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Indra 

Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir noraidīts. 

   

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

Atbalstīt precizēto stratēģisko mērķu redakciju, sk. pielikumā. 

Atklāti balsojot  ar 14 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris 

Ceļmalnieks, Juris Jerums, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), 

,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 2 (Andis Damlics, Agnese Geduševa)  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir pieņemts. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par stratēģisko un finanšu mērķu noteikšanu Ķekavas 

novada pašvaldības kapitālsabiedrībām SIA „Ķekavas nami”, SIA “Baložu komunālā 

saimniecība” un SIA „Ķekavas sadzīves servisa centrs””. 

Atklāti balsojot  

ar 12 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, 

Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts 

Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – 1 (Neils Kalniņš), ,,Atturas” – 3 (Andis 

Damlics, Agnese Geduševa, Gatis Līcis), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrību SIA „Ķekavas nami”, SIA 

“Baložu komunālā saimniecība” un SIA „Ķekavas sadzīves servisa centrs” stratēģiskos 

mērķus 2019.-2021.g.(1.pielikums). 

2. Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrību SIA „Ķekavas nami”, SIA 

“Baložu komunālā saimniecība” un SIA „Ķekavas sadzīves servisa centrs” finanšu 

mērķus 2019.-2021.g. (2.pielikums). 

3. Uzdot Ķekavas novada pašvaldības kapitālsabiedrību SIA „Ķekavas nami”, SIA “Baložu 

komunālā saimniecība” un SIA „Ķekavas sadzīves servisa centrs” kapitāldaļu turētāja 

pārstāvim sasaukt kapitālsabiedrību dalībnieku sapulces, lai apstiprinātu šim lēmumam 

atbilstošas kapitālsabiedrību vidēja termiņa darbības stratēģijas. 

 

Kalniņš – šajā balsojumā balsoju ,,Pret”, tāpēc ka uzskatu, ka šo dokumentu nododot 

kapitālsabiedrību vadītājiem viņiem šo uzdevumu principā nebūs iespējams izpildīt. 

Žilko – Balsoju ,,Par” ar lielu cerību Arnolda (Keistera) komitejā skatīt šos precizētos 

dokumentus. 

 

Lēmums Nr.20 pielikumā.  
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22. Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA ,,Ķekavas nami” par zaļo zonu 

ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas un 

Daugmales pagastos 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

Debatēs piedalās - Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Ēriks Linters. 

 

Plkst.17:52 – Neils Kalniņš aiziet no sēdes 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA ,,Ķekavas 

nami” par zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) 

Ķekavas un Daugmales pagastos”. 

Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Juris 

Jerums, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, 

Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 1 

(Agnese Geduševa), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Pilnvarot Ķekavas novada domes priekšsēdētāju parakstīt Pakalpojumu līgumu ar SIA 

,,Ķekavas nami”, vienotās reģistrācijas Nr. 40003359306, par zaļo zonu ierīkošanu un 

uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas un Daugmales pagastos 

(pielikumā). 

2. Par atbildīgo struktūrvienību noteikt Ķekavas novada pašvaldības iestādi ,,Centrālā 

administrācija ,,Ķekavas novada pašvaldība””. 

 

Lēmums Nr.21 pielikumā.  

 

Plkst.17:58 - Līcis aiziet no sēdes 

 

23. Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA Baložu komunālā saimniecība” par zaļo 

zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Baložu pilsētā 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

Debatēs piedalās - Agnese Geduševa, Edgars Melnieks, Ilmārs Brālis. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par Pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA ,,Baložu 

komunālā saimniecība” par zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu 

(sakopšanu) Baložu pilsētā”. 

Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra 

Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 

nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Pilnvarot Ķekavas novada domes priekšsēdētāju parakstīt Pakalpojumu līgumu ar SIA 

“Baložu komunālā saimniecība”, vienotās reģistrācijas Nr.40003201921, par zaļo zonu 
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ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Baložu pilsētā 

(pielikumā). 

2. Par atbildīgo struktūrvienību noteikt Ķekavas novada pašvaldības iestādi “Centrālā 

administrācija “Ķekavas novada pašvaldība””. 

 

Lēmums Nr.22 pielikumā.  

 

Plkst.18:22 Agnese Geduševa iziet no sēžu zāles 

 

24. Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA ,,Ķekavas sadzīves servisa centrs” par 

ielu, laukumu un citu publiskai lietošanai paredzēto teritoriju apgaismošanu, zaļo zonu 

ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas novadā 

Par jautājumu ziņo Arnolds Keisters. 

Debatēs piedalās - Arnolds Keisters, Aigars Vītols. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

 

 

 

 

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Aigars Vītols 

Pievienot pie dokumentiem 4.pielikumu (dokuments pievienots pielikumā). 

Atklāti balsojot  ar 13 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris 

Ceļmalnieks, Andis Damlics, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, 

,,Atturas” – 1 (Agnese Geduševa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir pieņemts. 

   

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par pakalpojumu līguma noslēgšanu ar SIA ,,Ķekavas 

sadzīves servisa centrs” par ielu, laukumu un citu publiskai lietošanai paredzēto teritoriju 

apgaismošanu, zaļo zonu ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) 

Ķekavas novadā”. 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Juris 

Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, 

Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 1 (Agnese Geduševa), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Pilnvarot Ķekavas novada domes priekšsēdētāju parakstīt Pakalpojumu līgumu ar SIA 

,,Ķekavas sadzīves servisa centrs”, vienotās reģistrācijas Nr. 40003525725, par zaļo zonu 

ierīkošanu un uzturēšanu, ceļu un laukumu uzturēšanu (sakopšanu) Ķekavas novadā 

(pielikumā). 

2. Par atbildīgo struktūrvienību noteikt Ķekavas novada pašvaldības iestādi ,,Centrālā 

administrācija ,,Ķekavas novada pašvaldība””. 

 

Lēmums Nr.23 pielikumā.  
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Plkst.18:40 – Valts Variks iziet no sēžu zāles 

 

25. Par grozījumu 2017.gada 7.novembra administratīvajā līgumā Nr. 21-28/17/8 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks, Juris Križanovskis. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par grozījumu 2017.gada 7.novembra administratīvajā 

līgumā Nr. 21-28/17/8”. 

Atklāti balsojot  

ar 12 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Juris 

Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, 

Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Noslēgt vienošanos par grozījumu 2017.gada 7.novembra administratīvajā līgumā Nr. 21-

28/17/8 “Par detālplānojuma nekustamā īpašuma Mežmalas ielā 2 ar kadastra numuru 8070 

003 0583, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu 8070 003 0623, īstenošanas kārtību” (pielikumā). 

 

 

 

Lēmums Nr.24 pielikumā.  

 

Plkst.18:35 – Agnese Geduševa atsāk dalību sādē 

 

26. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam ,,Braueri” un 

,,Braueri-1”, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks, Juris Križanovskis. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

nekustamajam īpašumam ,,Braueri” un ,,Braueri-1”, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā”. 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra 

Priede, Zintis Šaicāns, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Apstiprināt SIA “G-Bergs” izstrādāto, 2018.gada 3. decembrī plkst. 21.06  elektroniski 

parakstīto, zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8070 008 

0976, “Braueri”, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, un nekustamā īpašuma ar 

kadastra numuru 8070 008 0973, “Braueri-1”, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

robežu pārkārtošanas  

2. Zemes vienībai Nr. 1 ar kadastra apzīmējumu 8070 008 2428 (zemes ierīcības projekta 

grafiskajā daļā atzīmēta ar Nr. 1  saglabāt nosaukumu: “Braueri-1”, Ķekava, Ķekavas 

pagasts, Ķekavas novads, 7.60 ha platībā (zemesgabala platības pie uzmērīšanas var tikt 

precizētas). 
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Lēmums Nr.25 pielikumā.  

 

 

27. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu- Šļūkas 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks, Juris Križanovskis. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu- Šļūkas”. 

Atklāti balsojot  

ar 12 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra 

Priede, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Šļūkas”, kadastra numurs 8070 

008 1174, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 8070 008 1178, 4.7300 ha platībā, 

Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā saskaņā ar darba uzdevumu Nr.D-2018-30 

(1.pielikums). 

 

 

Lēmums Nr.26 pielikumā.  

28. Par detālplānojuma izstrādi- Lielķepaiņi 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks, Juris Križanovskis. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par detālplānojuma izstrādi- Lielķepaiņi”. 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra 

Priede, Zintis Šaicāns, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma ,,Lielķepaiņi”, kadastra numurs 

8070 008 2842, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 8070 008 2842, 0.4973 ha platībā, 

Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā saskaņā ar darba uzdevumu Nr.D-2018-29 

(1.pielikums). 

 

Lēmums Nr.27 pielikumā.  

 

 

29. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajiem īpašumiem ,,Zvirbuļi” un 

,,Zvirbuļi-1”, Lapeniekos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks, Juris Križanovski.s 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajiem 

īpašumiem ,,Zvirbuļi” un ,,Zvirbuļi-1”, Lapeniekos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”. 
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Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra 

Priede, Zintis Šaicāns, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atcelt Ķekavas novada domes 2018.gada 18.janvāra lēmumu Nr.17 ,,Par detālplānojuma 

izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam ,,Zvirbuļi”, Lapeniekos, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā” (protokols Nr. 1). 

 

Lēmums Nr.28 pielikumā.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

30. Par detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam  īpašumam ,,Kursīši”, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks, Juris Križanovskis. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par detālplānojuma apstiprināšanu nekustamajam  

īpašumam ,,Kursīši”, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”. 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra 

Priede, Zintis Šaicāns, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt detālplānojumu nekustamajam īpašumam ,,Kursīši”, (kadastra numurs 8070 011 

0491), Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā. 

 

 

Lēmums Nr.29 pielikumā.  

 

 

31. Par detālplānojuma redakcijas nekustamajam  īpašumam Rāmavas ielā 52, Rāmavā, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, pilnveidošanu 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks, Juris Križanovskis 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 
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Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par detālplānojuma redakcijas nekustamajam  

īpašumam Rāmavas ielā 52, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, pilnveidošanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra 

Priede, Zintis Šaicāns, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Pilnveidot detālplānojuma redakciju nekustamajam īpašumam Rāmavas ielā 52, kadastra 

numurs 8070 007 0155, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, atbilstoši saņemtajam 

atzinumam (pielikumā).  

 

Lēmums Nr.30 pielikumā.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

32. Par detālplānojuma nekustamajam  īpašumam Rāmavas ielā 52, Rāmavā, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā, pilnveidotā projekta atkārtotu nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks, Juris Križanovskis. 

Debatēs piedalās - Voldemārs Pozņaks, Arnolds Keisters, Juris Križanovskis. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par detālplānojuma nekustamajam  īpašumam Rāmavas 

ielā 52, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, pilnveidotā projekta atkārtotu nodošanu 

publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai”. 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra 

Priede, Zintis Šaicāns, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Nodot detālplānojuma nekustamajam īpašumam Rāmavas ielā 52, kadastra numurs 8070 007 

0155, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, projekta pilnveidoto redakciju publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. 

 

Lēmums Nr.31 pielikumā.  

 

33. Par nekustamā īpašuma ,,Vidzemnieki” Daugmalē, Daugmales pagastā lietošanas 

mērķa maiņu 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks, Juris Križanovskis. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 
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Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par nekustamā īpašuma ,,Vidzemnieki” Daugmalē, 

Daugmales pagastā lietošanas mērķa maiņu”. 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra 

Priede, Zintis Šaicāns, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Mainīt nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8056 002 0181 “Vidzemnieki” 0,7 ha platībā, 

Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā lietošanas mērķi, nosakot nekustamā 

īpašuma lietošanas mērķi - Neapgūta individuālo dzīvojamo māju apbūves zeme (NĪLM kods 

0600). 

 

Lēmums Nr.32 pielikumā.  

 

34. Par nekustamā īpašuma ,,Mori” Daugmalē, Daugmales pagastā lietošanas mērķa 

maiņu 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par nekustamā īpašuma ,,Mori” Daugmalē, Daugmales 

pagastā lietošanas mērķa maiņu”. 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra 

Priede, Zintis Šaicāns, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Mainīt nekustamā īpašuma ar kadastra numuru 8056 002 0182 “Mori” 0,8 ha platībā, 

Daugmalē, Daugmales pagastā, Ķekavas novadā lietošanas mērķi, nosakot nekustamā 

īpašuma lietošanas mērķi - Neapgūta individuālo dzīvojamo māju apbūves zeme (NĪLM kods 

0600). 

 

Lēmums Nr.33 pielikumā.  

 

35. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr. 22/2018 „Par decentralizēto 

kanalizācijas sistēmu apsaimniekošanu un reģistrēšanu  Ķekavas novadā” 

apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

Debatēs piedalās - Voldemārs Pozņaks, Agnese Geduševa, Jānis Zvaigzne,  Andis Adats, 

Andis Damlics, Andris Ceļmalnieks, Aigars Vītols, Zintis Šaicāns, Juris Križanovskis , Juris 

Žilko. 

 

Plkst.19:09 – Valts Variks atsāk dalību sēdē 

 

Priekšlikumi bez balsojuma: 

 

Andris Ceļmalnieks - Izslēgt no noteikumu projekta punktu 12.4. 
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Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Andis Damlics 

Atgriezt jautājumu atkārtotai izskatīšanai un saskaņošanai ar SIA ,,Ķekavas nami” un SIA 

,,BKS”. 

Atklāti balsojot  ar 2 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa), ,,Pret” – 6 

(Viktorija Baire, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Aigars 

Vītols), ,,Atturas” – 6 (Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, Dzintra Medne, Zintis Šaicāns, 

Valts Variks, Juris Žilko),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir noraidīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Andris Ceļmalnieks 

Izteikt saistošo noteikumu 3.punktu šādā redakcijā (skat.pievienoto dokumentu) (“ 3. 

Saistošie noteikumi ir saistoši visām fiziskajām un juridiskajām personām, kuru īpašumā, 

valdījumā vai turējumā atrodas decentralizētās kanalizācijas sistēmas Ķekavas novada ciemu 

un pilsētas teritorijā, tai skaitā: ”). 

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, 

Dzintra Medne, Indra Priede, Valts Variks, Juris Žilko), ,,Pret” – 2 (Arnolds Keisters, 

Voldemārs Pozņaks), ,,Atturas” – 4 (Agnese Geduševa, Juris Jerums, Zintis Šaicāns, Aigars 

Vītols)  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir pieņemts. 

   

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu 

Nr. 22/2018 „Par decentralizēto kanalizācijas sistēmu apsaimniekošanu un reģistrēšanu  

Ķekavas novadā” apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 12 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, 

Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts 

Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 2 (Andis Damlics, Agnese 

Geduševa), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.22/2018 „Par decentralizēto 

kanalizācijas sistēmu apsaimniekošanu un reģistrēšanu Ķekavas novadā” un to paskaidrojuma 

rakstu. 

 

 

Lēmums Nr.34 pielikumā.  

 

Plkst.20:46 tiek izsludināts 10 min pārtraukums 

 

Plkst.21:00 atsākas Domes sēde 

 

36. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr. 23/2018 „Sabiedrisko 

ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas un lietošanas kārtība  Ķekavas novadā” 

apstiprināšanu 
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Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks.  

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu 

Nr. 23/2018 „Sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas un lietošanas kārtība  

Ķekavas novadā” apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra 

Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 

nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.23/2018 „Sabiedrisko 

ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanas un lietošanas kārtība Ķekavas novadā” un to 

paskaidrojuma rakstu (pielikumā). 

 

Lēmums Nr.35 pielikumā.  

 

Plkst.21:54 – Gatis Līcis atsāk dalību sēdē 

 

 

 

 

 

 

37. Par siltumtrases būvniecības ieceri Baložos, Ķekavas novadā 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

Debatēs piedalās - Voldemārs Pozņaks, Juris Križanovskis, Aigars Vītols, Juris Žilko, Jānis 

Zvaigzne, Andis Adats (kā SIA ,,Baložu siltums” pārstāvis), Zintis Šaicāns, Arnolds Keisters, 

Valts Variks, Agnese Geduševa.  

 

Priekšlikumi bez balsojuma: 

 

Voldemārs Pozņaks - Lēmuma 1.punktā minēto - ,,noskaidrot optimālo siltumtrases 

izvietojumu projekta”, aizvietot ar ,,noteikt teritorijas siltumtrases izvietojumam projekta”. 

 

 

Voldemārs Pozņaks - Lēmuma 1.punktā minēto - ,,realizēšanai un teritorijas rezervēšanai”, 

aizvietot ar  ,,realizēšanai atbilstoši normatīvo aktu prasībām”. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Andis Damlics 

Izteikt lemjošās daļas 7.punktu sekojošā redakcijā: ,,Uzdot sabiedrībai ar ierobežotu atbildību 

,,Baložu siltums” prezentēt siltumtrases būvniecības ieceri publiskās apspriešanas sanāksmē, 

detalizēti skaidrojot katra varianta būvniecības izmaksas.” 
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Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Andis Damlics, Agnese Geduševa, Gatis Līcis, 

Juris Žilko), ,,Pret” – 3 (Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, Zintis Šaicāns), ,,Atturas” – 

7 (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Dzintra Medne, Indra Priede, Valts 

Variks, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir noraidīts. 

   

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Valts Variks 

Lēmumprojektā visos attiecīgos punktos un attiecīgās teksta daļās precizēt, ka apspriešana 

paredzēta divu katlumāju iespējamai savienošanai ar siltumtrasi (ar attiecīgām katlumāju 

adresēm). 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm ,,Par”- (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Juris 

Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, 

Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 3 (Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Gatis Līcis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir pieņemts. 

   

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Zintis Šaicāns 

Izteikt lemjošās daļas 7.punktu sekojošā redakcijā: skat.pielikumu (,,Uzdot sabiedrībai ar 

ierobežotu atbildību “Baložu siltums” prezentēt siltumtrases būvniecības ieceri publiskās 

apspriešanas sanāksmē, skaidrojot katra varianta provizoriskās būvniecības izmaksas, kā arī 

ietekmi uz tarifa 42,55 EUR/MWh saglabāšanu”.) 

Atklāti balsojot  ar 11 balsīm ,,Par”- (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Juris 

Jerums, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, 

Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 3 (Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Gatis Līcis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir pieņemts. 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Gatis Līcis 

Aptaujas anketas otrajā punktā vārdu ,,Atbalstu” aizstāt ar ,,Atbalstu, pat ja tas var paaugstināt 

tarifu”. 

Atklāti balsojot  ar 2 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Gatis Līcis), ,,Pret” – 7 

(Viktorija Baire, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Valts 

Variks, Aigars Vītols), ,,Atturas” – 5 (Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Juris Jerums, 

Zintis Šaicāns, Juris Žilko),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir noraidīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Zintis Šaicāns 

Aptaujas anketas otrajā punktā vārdu ,,Neatbalstu” aizstāt ar ,,Neatbalstu, pat ja tas var 

paaugstināt tarifu”. 

Atklāti balsojot  ar 0 balsīm ,,Par”, ,,Pret” – 8 (Viktorija Baire, Arnolds Keisters, 

Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars 

Vītols), ,,Atturas” – 5 (Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, Agnese Geduševa, Juris Jerums, 

Juris Žilko), ,,Nepiedalās” – 1 (Gatis Līcis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir noraidīts. 

   

Priekšlikums ar balsojumu: 
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Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Papildināt lēmumprojekta lemjošās daļas 4.punktu norādot, ka paziņojumā jāiekļauj 

informācija par siltumtrašu iespējamo variantu ietekmi uz tarifu. 

Atklāti balsojot  ar 3 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” 

– 1 (Arnolds Keisters), ,,Atturas” – 10 (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Juris Jerums, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, 

Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir noraidīts. 

   

 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par siltumtrases būvniecības ieceri Baložos, Ķekavas 

novadā”. 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm ,,Par”- (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Arnolds Keisters, 

Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, 

Juris Žilko), ,,Pret” – 1 (Gatis Līcis), ,,Atturas” – 2 (Andis Damlics, Agnese Geduševa), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Nodot publiskajai apspriešanai Baložu pilsētas apkures katlu mājas savienojošās siltumtrases 

izvietojuma variantus ar mērķi – noskaidrot optimālo siltumtrases izvietojumu projekta 

“Baložu un Titurgas savienojoša siltumtrases posma izbūve, paaugstinot siltumapgādes 

sistēmas efektivitāti un veicinot pāreju no fosilajiem uz atjaunojamajiem energoresursiem” 

realizēšanai un teritorijas rezervēšanai Baložos, Ķekavas novadā – saskaņā ar grafisko 

pielikumu. 

 

Lēmums Nr.36 pielikumā.  

 

 

38. Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2010. gada 25. februāra saistošajos 

noteikumos Nr. 9/2010 „Par pašvaldības aģentūras „Ķekavas sociālās aprūpes centrs” 

publiskajiem pakalpojumiem” 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko. 

Debatēs piedalās - Juris Žilko, Valts Variks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Grozījumi Ķekavas novada pašvaldības 2010. gada 25. 

februāra saistošajos noteikumos Nr. 9/2010 „Par pašvaldības aģentūras „Ķekavas sociālās 

aprūpes centrs” publiskajiem pakalpojumiem””. 

Atklāti balsojot  

ar 14 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 

nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.24/2018 „Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2010. gada 25. februāra saistošajos noteikumos Nr. 9/2010 „Par 
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pašvaldības aģentūras „Ķekavas sociālās aprūpes centrs” publiskajiem pakalpojumiem”” un to 

paskaidrojuma rakstu. 

 

Lēmums Nr.37 pielikumā.  

 

 

39. Par dzīvojamās platības izīrēšanu 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par dzīvojamās platības izīrēšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, 

,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Izīrēt Ilgvaram Ozoliņam, personas kods 290488-11566, ¼ daļu dzīvojamās telpas Nr.70, 

Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, līdz 2019.gada 

28.februārim. 

2. Uzdot SIA „Ķekavas nami” noslēgt īres līgumu ar Ilgvaru Ozoliņu par šī lēmuma 

lemjošās daļas 1.punktā minētā dzīvojamās telpas - dzīvokļa izīrēšanu uz laiku līdz 

2019.gada 28.februārim. 

 

 

Lēmums Nr.38 pielikumā.  

 

 

40. Par dzīvojamās platības piešķiršanu 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par dzīvojamās platības piešķiršanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, 

,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Izīrēt Olgai Kapitonovai, personas kods 010558-11607, dzīvojamo telpu - dzīvokli Nr.66, 

Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, uz laiku līdz 2019.gada 

28.februārim. 

2. Uzdot SIA „Ķekavas nami” noslēgt īres līgumu ar Olgu Kapitonovu par šī lēmuma 

lemjošās daļas 1.punktā minētās dzīvojamās telpas - dzīvokļa izīrēšanu uz laiku līdz 

2019.gada 28.februārim. 
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Lēmums Nr.39 pielikumā.  

 

 

41. Par dzīvojamās platības izīrēšanu 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko. 

Debatēs piedalās - Juris Žilko, Andis Damlics, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters.  

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Andris Ceļmalnieks 

Izteikt 1.Piešķirt speciālistam izīrējamas dzīvojamās telpas statusu dzīvojamai telpai Nr.84, 

Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā. 

Atklāti balsojot  ar 15 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris 

Ceļmalnieks, Andis Damlics, Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, 

Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, 

Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir pieņemts. 

   

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par dzīvojamās platības izīrēšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Andis Damlics, 

Agnese Geduševa, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Zintis Šaicāns, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, 

,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Piešķirt speciālistam izīrējamas dzīvojamās telpas statusu dzīvojamai telpai Nr.84, 

Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā. 

2. Izīrēt Intai Vegmanei, personas kods 181080-12528, šī lēmuma lemjošās daļas 1.punktā 

minēto dzīvojamo telpu uz laiku no 2019.gada 2.janvāra līdz 2019.gada 16.jūnijam. 

3. Uzdot SIA ,,Ķekavas nami” noslēgt līgumu ar Intu Vegmani, personas kods 181080-

12528, par šī lēmuma lemjošās daļas 1.punktā minētās dzīvojamās telpas izīrēšanu uz 

laiku no 2019.gada 2.janvāra līdz 2019.gada 16.jūnijam. 

4. Šis lēmums stājas spēkā 2019.gada 2.janvārī, ar nosacījumu, ka Daugmales pamatskola 

un Inta Vegmane, personas kods 181080-12528, līdz 2019.gada 2.janvārim ir noslēgušas 

darba tiesisko attiecību līgumu. 

 

Lēmums Nr.40 pielikumā.  

 

 

42. Pašvaldības izpilddirektora ziņojums par domes pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

Par jautājumu ziņo Jolanta Jansone. 

Debatēs piedalās - Jolanta Jansone, Andis Damlics, Gatis Līcis, Aigars Vītols, Agnese 

Geduševa, Juris Jerums, Juris Križanovskis, Viktorija Baire,Andis Adats  

 

Plkst.23:00 -Dzintra Medne aiziet no sēdes 
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Plkst.23:24 – Voldemārs Pozņaks aiziet no sēdes 

 

Priekšlikumi bez balsojuma: 

 

Andis Adats - Sakarā ar vēlo darba stundu atlikt jautājuma izskatīšanu uz nākošo domes sēdi. 

 

Andis Adats atsauc savu iesniegto priekšlikumu. 

 

 

Ar audio un video ierakstu var iepazīties interneta vietnē 

http://kekava.lv/pub/index.php?id=1649&gid=85&lid=12646 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 23:40 

 

Sēdes vadītāja:  (PARAKSTS*)  V.Baire 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS*)  A.Vītols 

 

 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS**)  A.Videniece 
 

*ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO  PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU.  

http://kekava.lv/pub/index.php?id=1649&gid=85&lid=12646

